
    

Nasjonalparkstyret 
  

                                                            Saksnummer Ephorte:  

 Saksbehandler: Morten Johannessen 

 Dato: 20.06.2022 

 

 

Protokoll fra styremøte 10. juni 2022 

Saker:  2022/23–2022/32 

Møtested:  Øytangen, Jomfruland 

Dato: 10.06.22 

Kl:  12:30–14:00. Før og etter møtet var det befaring på langs i indre del av 

nasjonalparken. 

Faste medlemmer som deltok: 

Knut Jarle Sørdalen 

Torstein Kiil 

Heidi Herum 

Kjell Ove Heistad 

Viggo Nicolaysen 
 

Varamedlemmer som deltok: 

Bjørn Kristoffer Dolva 

Henriette Fluer Vikre 

Erling Krogh 

Solfrid Rui Slettebakken 

Faste medlemmer/varamedlemmer som hadde forfall: 

Camilla Skjerven Langlo 

Møteledelse: 

Knut Jarle Sørdalen 

Fra administrasjonen deltok: 

Morten Johannessen 

Andre deltakere:  
Cathrine Bang og Elke Karlsen. 

 

Protokollen ble sendt møtedeltakerne på e-post 20.06.22. Merknader mottatt innen en uke 
er innarbeidet.  

Underskrifter, Kragerø xx.xx 2022: 

……………………………….        …………………………………..  ……………………………. 

 

………………………………         ………………………………….. 



 

 
Sak 2022/23: Innkalling og sakskart. 
Innkalling og sakskart ble godkjent. Knut Jarle Sørdalen ble valgt til møteleder. 

 

2022/24: Konstituering av nytt styre med valg av leder og nestleder 
Etter forslag fra Heidi Herum ble Knut Jarle Sørdalen valgt til ny styreleder. 

Etter forslag fra Torstein Kiil ble Heidi Herum valgt til ny nestleder. 

 
2022/25: Valg av observatør og varaobservatør til besøkssenterets styre 
Etter forslag fra Torstein Kiil ble Morten Johannessen valgt til observatør. 

Etter forslag fra Viggo Nicolaysen ble Erling Krogh valgt til varaobservatør. 

 
Sak 2022/26: Orienteringer. 
Solfrid Rui Slettebakken tok opp mulighetene for finansiering av besøkssenter fra Vestfold og 

Telemark fylkeskommune. Knut Jarle Sørdalen orienterte.  

Styret vedtok følgende oversendelse til Kragerø kommune: Styret for Jomfruland 

nasjonalpark er bekymret for framdriften i arbeidet med besøkssenter og for finansieringen. 

Forvalter orienterte om: 

• Plakaterinfopunkt 

• Ettårskontroll tårn på Øytangen 

• Arbeid med besøkssenter 

• Formidlingsenhet i vestibyle og atrium i administrasjonsbygget i Kragerø 

 

Sak 2022/27: Vedtak etter delegert myndighet. 
Tatt til orientering. Forvalter informerte om to tillatelser til transport av byggevarer på 

Jomfruland gitt en uke før møtet. 

 

Sak 2022/28: Søknad om tillatelse til ankringsskilt på Storholmen 
Søknaden ble trukket av Kragerø kommune 24.05.22 og kom ikke til behandling. 

 

Sak 2022/29: Skjøtselsplan for kystlynghei på Styrmannsholmen og 
Larsholmen 

Innstilling 

Styret tar planforslaget til orientering.  

To forekomster av rynke-rose, en på hver holme og en forekomst av vinterkarse på 

Styrmannsholmen behandles sein-sommeren 2022. 

Restaurering av kystlynghei på Styrmannsholmen igangsettes sein-høst/vinter 2022/23. 

Store deler av krattene ryddes og en betydelig del av lyngen svis.  

For 2024 inngås avtale med lokal saueeier om sau på beite sommer/høst. Nasjonalparken 

finansierer virtuelle gjerder. Skjærgårdstjenesten anmodes om bistand til transport av 

dyrene. 

Vedtak  

Styret tar planforslaget til orientering.  



To forekomster av rynke-rose, en på hver holme og en forekomst av vinterkarse på 

Styrmannsholmen behandles sein-sommeren 2022. 

Restaurering av kystlynghei på Styrmannsholmen igangsettes sein-høst/vinter 2022/23. 

Store deler av krattene ryddes og en betydelig del av lyngen svis.  

For 2024 inngås avtale med lokal saueeier om sau på beite sommer/høst. Nasjonalparken 

finansierer virtuelle gjerder. Skjærgårdstjenesten anmodes om bistand til transport av 

dyrene. 

2022/30: Drift av ferdselsteller Stangnes 

Innstilling 

Styret ser at det er behov for å kjenne besøksmønsteret på Stangnes bedre og å følge 

utviklingen framover. 

Ferdselstelleren bør i utgangspunktet plasseres sammen med nasjonalparkens 

informasjonspunkt, da det gir færre innretninger og ikke krever offentlige tillatelser. 

Statens naturoppsyn anmodes om å sørge for montering, igangsetting og drift av telleren, 

samt lagring og presentasjon av data. 

Statens naturoppsyn anmodes også om å dekke driftsutgiftene. 

Vedtak 

Styret ser at det er behov for å kjenne besøksmønsteret på Stangnes bedre og å følge 

utviklingen framover. 

Ferdselstelleren bør i utgangspunktet plasseres sammen med nasjonalparkens 

informasjonspunkt, da det gir færre innretninger og ikke krever offentlige tillatelser. 

Statens naturoppsyn anmodes om å sørge for montering, igangsetting og drift av telleren, 

samt lagring og presentasjon av data. 

Statens naturoppsyn anmodes også om å dekke driftsutgiftene. 

 

Sak 2022/32: Delfinansiering av film om kulturlandskap 

Innstilling 

Styret ønsker ny film om kulturlandskap i regi av UKL velkommen. Filmen vil supplere og 

styrke parkens informasjon. Parken bidrar med 100 000 kroner i delfinansiering. 

Nasjonalparken og besøkssenteret skal ha fri tilgang til filmen for visning på sine digitale 

informasjonspunkter. 

Behandling 

Torstein Kiil og Viggo Nicolaysen ble erklært inhabile og fratrådte under behandling av 

saken. 

Vedtak  

Styret ønsker ny film om kulturlandskap i regi av UKL velkommen. Filmen vil supplere og 

styrke parkens informasjon. Parken bidrar med 100 000 kroner i delfinansiering. 

Nasjonalparken og besøkssenteret skal ha fri tilgang til filmen for visning på sine digitale 

informasjonspunkter. 

 

 



Sak 2022/31: Eventuelt 

Heidi Herum oppfordret styremedlemmene til å påvirke politisk for å beholde ordningen med 

lokalmiljørepresentanter i nasjonalparkstyret. Klima- og miljødepartementet har opplyst at de 

vil ta stilling til det første halvår 2022. 

Etter forslag fra Bjørn Kristoffer Dolva oppfordrer styret Statsforvalteren om snarest å 

igangsette prosess med ansettelse av ny forvalter. 

Tid for befaring og møte 10. juni, inkludert forberedelse settes til seks timer. 

Neste møte er 13. september på rådhuset i Kragerø. 

 


